

January 5, 2022

Dear Parent and/or Guardians.

As Covid continues to spread across our community and country it is also affecting Stonebridge World School. We have had an increasing number of students and staff testing positive for Covid since returning Monday from winter break.

To keep everyone at Stonebridge safe we have decided to close the school for four days beginning tomorrow January 6th (**Closed 1/6/22-1/11/2022**).

We will plan to return to school on Wednesday January 12th with regular school hours and bus pickup. If it turns out we need to extend this time frame we will notify you by email and/or text message.

For those students who are in school today we will be sending home a four-day work packet. For students who are not here today we will be running buses tomorrow morning two hours late and will be distributing a four-day work packet at bus stops. Please be at your bus stop tomorrow two hours later than your regular pick time to receive a four-day work packet.

We know this unplanned four-day school closing may be difficult for some families but believe the break will allow students and staff to make a healthy recovery increasing safety for everyone at Stonebridge.

We are wishing health and safety for all students, staff, and families as we strive to navigate these difficult days.

In Partnership,

Barbara Novy
Executive Director

5 de enero de 2022

Estimados padres y/o tutores.

A medida que Covid continúa extendiéndose por nuestra comunidad y el país, también está afectando a Stonebridge World School. Hemos tenido un número creciente de estudiantes y personal que dieron positivo en Covid desde que regresamos el lunes después de las vacaciones de invierno.

Para mantener seguros a todos en Stonebridge, hemos decidido cerrar la escuela por cuatro días a partir de mañana 6 de enero (Cerrando el 6,7,10,11 de enero).

Planearemos regresar a la escuela el miércoles 12 de enero con horario escolar regular y recogida en autobús. Si resulta que necesitamos extender este plazo, se lo notificaremos por correo electrónico y/o mensaje de texto.

Para aquellos estudiantes que están en la escuela hoy, enviaremos a casa un paquete de trabajo de cuatro días. Para los estudiantes que no están aquí hoy, tendremos autobuses mañana por la mañana con dos horas de retraso y distribuiremos un paquete de trabajo de cuatro días en las paradas de autobús. Esté en su parada de autobús mañana dos horas más tarde de la hora habitual de recogida para recibir un paquete de trabajo de cuatro días.

Sabemos que este cierre no planificado de la escuela de cuatro días puede ser difícil para algunas familias, pero creemos que el receso permitirá que los estudiantes y el personal se recuperen de manera saludable y aumenten la seguridad de todos en Stonebridge.

Deseamos salud y seguridad para todos los estudiantes, el personal y las familias mientras nos esforzamos por navegar estos días difíciles.

En asociación,

Barbara Novy
Directora Ejecutiva